
Prantsuse Lütseum 
alustab ajaloolises kodus

VALMOLA SALUPUU foto
Prantsuse Lütseumi direktori Lauri Leesi hinnangul on maja remondil tehtud kõik, et kooliperel oleks 
siin hea olla. Direktorilgi on vabu puhkeminuteid, mis ta kabinetivaikuses veedab.

_________ TIINA SALUMÄE
Eile õhtul avas Lauri Leesi 
sini-puna-valge tekkel 
peas pidulikult Prantsuse 
Lütseumi, kus alustab es
maspäeval õpinguid 340 
õpilast viiendast kuni ka
heteistkümnenda klassini.

Lütseumi 12. klassi õpilase Klen 
Tederi hinnangul, on tema kooli 
väljanägemine nüüd suurepärane. 
”Suur töö on ära tehtud,” märkis 
kooli remontinud noormees. ”Kui 
esimest korda siin käisin, siis oli 
maja must, tolmune, kole ja koli 
täis.”

Neljakorruselise koolimaja ku
junduse tegi disainer Signe Stokas. 
Kasutatud on põhiliselt heledaid 
pastelseid toone.

Kooli direktor Lauri Leesi ütles, et 
hoones on püütud säilitada vana 
Prantsuse Lütseumi hõngu. ”Kui 
vanad lütseumlased majja sisse astu
vad, siis kujundus ei häiri neid,” 
märkis ta.

Inglise keele õpetaja Katri Tariq 
on ise selle koolimaja vilistlane. 
”Tore on, et siin muutub nüüd val
gemaks ja kõik, peale algklasside, 
on ühes majas. Tekib stabiilsuse ja 
oma maja tunne. Ehk aitab kõik see 
kaasa ka kooliarmastuse tekkimi
sele,” avaldas ta lootust.

Õpetaja sõnul on Prantsuse Lüt
seumil hea aura. Samuti tundub 
kool väga õpetajasõbralik.

Leesi sõnul on majale tehtud täie
lik kapitaalremont -  alates vunda
mendist lõpetades katusega. Mak

sis kõik kokku 17,5 miljonit kroo
ni. Ehitusmehed alustasid töid eel
mise aasta oktoobris, mil linn maja 
pidulikult koolile üle oli andnud. 
Siis vahetati välja aknad ja radiaa
torid. Suurema töö tegid ehitajad 
ära siiski suve jooksul.

Kui võimalik, kasutati remondil 
kodumaiseid tooteid. Toolid, mil
lel õpilased istuma hakkavad, tellis 
kool kolmes mõõdus, silmas pida

des laste kasvu. Ka värvitoonide 
valikul on kujundaja arvestanud 
õpetaja ja  õpilase mugavust ja 
meeldivust.

'Järgmist remonti vajab see 
maja viie aasta pärast,” prognoosis 
Leesi. "Pole olemas igavest kooli
mööblit.” Järjekordset kapitaalre
monti vajaks maja tema hinnangu] 
vast paarikümne aasta pärast.

Et maja nüüd valmis oleks, seda

Leesi ei arva. "Nüüd on aeg hakata 
mõtlema oma võimla peale. Pole 
ju loomulik, et lütseumlased oma 
majas võimelda ei saa,” nentis 
Leesi. Ja hea oleks, kui ka algklas
side õpilased saaks Luise tänavalt 
kuskile lähemale õppima tuua, li
sas ta. "Tahaks südamest, et kool 
saaks päris valmis.”

Õppeaasta avaaktus algab es
maspäeval kell 12.


